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معاونحقوقیرئیسجمهور:

نمایندگان طرح اصلاح قانون انتخابات 
مجلس را به نتیجه برسانند

معاون حقوقی رئیس جمهور گفت: با توجه به اینکه در ســال برگزاری انتخابات 
مجلس قرار داریم، بهتر است طرح اصلاح قانون انتخابات مجلس شورای اسلامی 
هرچه سریع تر به نتیجه برسد تا شاهد انتخابات پرشورتری در اسفندماه باشیم.

»محمــد دهقان« در گفت وگو با ایرنا، درخصوص »آخرین وضعیت لایحه جامع 
انتخابات«، اظهار داشــت: طرحی پیرامون انتخابات از ادوار گذشته در مجلس 
شــورای اسلامی مطرح بوده که طرح نسبتاً خوبی به نظر می رسد که همه اجزا 
و افراد ذی مدخل در آن مشــارکت داشــته اند. اینکه در سال انتخابات لایحه ای 
بخواهد موردبررســی قرار بگیرد، مشخص نیست چقدر به نتیجه بینجامد. وی 
دربــاره جزئیات طرح اصلاح قانون انتخابات مجلــس، بیان کرد: امکاناتی برای 
برگزاری هرچه بهتر انتخابات در این طرح پیش بینی شده و در خصوص بررسی 

صلاحیت ها نیز چهارچوب مشخصی معین شده است.
به گفته دهقان، در طرح مجلس برای اصلاح قانون انتخابات زمان بیشــتری به 
شورای نگهبان اختصاص داده شده تا بتواند صلاحیت داوطلبان را موردرسیدگی 

قرار دهد و با این شرایط از »عدم احراز« پرهیز خواهد شد.
معــاون حقوقی رئیس جمهــور ادامه داد: طبق طرح مجلس برای کســانی که 
صلاحیــت آنها موردتأیید واقع نشــود، قاعده ای در نظر گرفته شــده تا بتوانند 
با اعضای شــورای نگهبــان گفت وگو هایی انجام بدهند تا حق کســی در تأیید 
صلاحیت ها تضییع نشود. دهقان با یادآوری اینکه در زمان حضورش در شورای 
نگهبان با مجلس در تدوین این طرح مشارکت داشته است، اظهار داشت: با توجه 
به اینکه در برگزاری ســال انتخابات مجلس قرار داریم، بهتر است این طرح به 

نتیجه برسد تا شاهد انتخابات پرشورتری باشیم.

نمایندهشهرستانفسادرمجلس:تشکیلوزارتبازرگانیمنجربهتنظیم
بازاروتسهیلصادراتمیشود

موافق تشکیل
وزارت بازرگانی هستم 

برای فعال شدن دیپلماسی اقتصادی، باید ظرفیت دولت پای کار بیاید 
که این امر نشان دهنده ضرورت تشکیل وزارت بازرگانی است

عضو کمیسیون صنایع و معادن مجلس معتقد است تشکیل وزارت بازرگانی به 
ایجاد بازارهای باثبات از طریق تعامل با دولت ها، تسهیل صادرات و عمق بخشی 
به بازارها، تنظیم بازار و تعادل بخشی به عرضه و تقاضا و متناسب سازی قیمت و 

تجمیع ابزارهای تنظیم بازرگانی داخلی و خارجی کمک می کند.
حجت اله فیروزی در گفت وگو با خانه ملت، درباره تشکیل وزارت بازرگانی گفت: 
از آنجاکــه حوزه بازرگانی مربوط به موضوعاتی مانند تأمین مواد اولیه موردنیاز 
تولید، تنظیم بازار، افزایش ســهم کشــور در بازارهای جهانی و... اســت، نقش 

حاکمیتی پررنگ تر از بخش خصوصی است.
نماینده مردم فســا در مجلس شورای اسلامی افزود: برای فعال شدن دیپلماسی 
اقتصادی، رشد صادرات و به دست آوردن بازارهای جهانی و تأمین کالاها به میزان 
نیــاز مردم، باید ظرفیت دولت پای کار بیاید که این امر نشــان دهنده ضرورت 
تشکیل وزارت بازرگانی است. وی اضافه کرد: در حوزه بازرگانی دولت باید علاوه 
بر سیاست گذاری، اقدامات اجرایی مناسب نیز انجام دهد؛ این در حالی است که 
بر اســاس اصل 44 قانون اساسی در حوزه تولید باید بخش خصوصی فعال شود 

و ظرفیت این بخش برای سرمایه گذاری به کار گرفته شود.
این نماینده مردم در مجلس یازدهم در تشــریح تأثیر تشکیل وزارت بازرگانی، 
گفت: تشکیل وزارت بازرگانی به ایجاد بازارهای باثبات از طریق تعامل با دولت ها، 
تسهیل صادرات و عمق بخشی به بازارهای جهانی، تنظیم بازار و تعادل بخشی به 
عرضه و تقاضا و متناسب سازی قیمت و تجمیع ابزارهای تنظیم بازرگانی داخلی 

و خارجی کمک می کند.

وزیرامورخارجهپیشینایران:

آمریکا با خروج از برجام یک دستاورد 
دیپلماتیک بی مانند را از بین برد

وزیر امور خارجه پیشــین ایران در ســالروز خروج آمریکا از توافق هسته ای، در 
پیامی این اقدام آمریکا را خوش خدمتی به منافع رژیم اسرائیل تلقی کرد.

به گزارش ایســنا، محمدجواد ظریف، وزیر امور خارجه پیشین ایران در سالروز 
خروج آمریکا از توافق هســته ای در صفحه توییترش نوشت: پنج سال پیش در 
چنین روزی، آمریکا برای خوش خدمتی به منافع اســرائیل از برجام خارج شد 
و یک دســتاورد بی مانند دیپلماتیک را از بین برد. آمریکا بدون هیچ جایگزینی، 
منافع همه، به ویژه آمریکایی ها و ایرانی ها را به خطر انداخت. نتیجه دست کشیدن 
از فرصت های مشترک در راســتای توهمات مجموع- صفر. توافق هسته ای در 
دوران حضور ظریف در دولت حســن روحانی به عنــوان وزیر امور خارجه انجام 
شــد که ایران در نتیجه لغو تحریم های آن تعهد کرد فعالیت های هسته ای خود 
را محدود کند. دونالد ترامپ با تشــویق بنیامین نتانیاهو، نخست وزیر وقت رژیم 

صهیونیستی توافق هسته ای را ناقص تلقی کرده و از آن خارج شد.

براساسبخشنامهخزانهداریکلکشور

دستگاه ها باید تا پایان اردیبهشت گزارش 
عملکرد مالی ۱۴۰۱ را ارائه کنند

خزانه داری کل کشــور با ابلاغ بخش نامه ای دستگاه های اجرایی را ملکف کرد گزارش های 
مالی خود را تا پایان ماه جاری به خزانه داری و دیوان محاســبات ارسال کنند. به گزارش 
ایرنا از پایگاه ملی اطلاع رســانی قوانین و مقررات کشــور، بر اســاس تفاهم نامه مشترک 
دیوان محاســبات و خزانه داری کل کشور در اجرای مفاد اجزای )۲( و )۳( بند )ج( تبصره 
۱۹ قانون بودجه ۱4۰۱، مقرر شــده دستگاه های اجرایی صورت های مالی خود را مطابق 
اســتانداردها و نظام حســابداری بخش عمومی تهیه و با تأیید بالاترین مقام اجرایی هر 
دستگاه، حداکثر تا پایان اردیبهشت ماه جاری به دیوان محاسبات و خزانه داری کل ارسال 
کنند. همچنین بر اساس بخش نامه خزانه داری کل که با عنایت به الحاق موادی به قانون 
تنظیم بخشــی از مقررات مالی دولت ابلاغ شده، دستگاه های اجرایی می بایست علاوه بر 
تکمیل و ارسال فرم های تفریغ بودجه، عملکرد اجزای بندها، تبصره ها و جداول ماده واحده 
قانون بودجه ۱4۰۱ را در چهارچوب گزارش های دیوان محاسبات به عنوان حداقل اطلاعات 

عملکردی بودجه سال مذکور در مدت تعیین شده ارسال کنند.

رئیس جمهور با بیان اینکه امدادرســانی هلال احمر مرزبندی سیاسی، جغرافیایی، 
قومی و مذهبی ندارد و این ســازمان در خدمت همه آحاد مردم اســت، بر لزوم 
هوشمندســازی و توســعه ناوگان هوایی و زمینی این مجموعه امدادی در جهت 

افزایش کارآمدی آن تأکید کرد.
به گزارش ایرنا، آیت الله »سید ابراهیم رئیسی« صبح دیروز دوشنبه ۱۸ اردیبهشت، 
در مراســم روز جهانی صلیب سرخ و هلال احمر، گفت: هلال احمر تجسم رشادت، 
مجاهدت و ایثار است و خرسندم از اینکه در روز هلال احمر در جمع امدادگران و 
داوطلبان و مدیران هلال احمر هســتم و به همه شما این روز را تبریک می گویم و 

از زحمات شما تقدیر می کنم.
وی افزود: در فلســفه آفرینش انســان در قرآن کریم عللی مطرح است و یکی از 
آیات نورانی اشــاره دارد که ما شما را برای امتحان شدن در این دنیا خلق کردیم 
که کدامین شــما بهترین اعمال را انجام می دهید؛ این یعنی همگی در دنیا مبتلا 

به ابتلائاتی می شویم.
رئیس جمهور خطاب به نیروهای امدادی هلال احمر گفت: شما عزیزانی که در همه 
عرصه ها برای کشــور افتخارآفرینی کردید، بدانید که شهدا هم در هجوم دشمن 
متجاوز به خاک  کشور، از کشور و نظام و امنیت و وطن دفاع کردند و در این آزمون 
ســربلند شدند و به افتخار شهادت و جانبازی و ایثارگری نائل شدند. خدمتگزاری 
هلال احمر هم مانند کاری اســت که شهدای عزیز ما کردند و این مثال را زدم تا 

یاد شهدا هم زنده شود.
آیت الله رئیســی ادامه داد: همه ما در حال آزمون هستیم و در این حادثه کسانی 
که اولین حضور را برای امدادرســانی در ابتلائات و آفات دارند، عزیزان هلال احمر 
هســتند که از اولین ساعت حوادثی چون سیل و زلزله حضور پیدا می کنند و این 

یعنی بخشیدن امید و آرامش به مردم.
وی با بیان اینکه در پرتو خداخواهی باید دگرخواهی در وجود انسان جلوه گر شود، 
ادامه داد: دلیل اینکه خدمات هلال احمر و شما ۱۰۱هزار نفری که در سراسر کشور 
هستید، دل ها را تسخیر کرده، این است که می تواند دل ها را آرمش دهید و امید 

در دل مردم ایجاد کنید و این ارزشمند است.
رئیس جمهور گفت: مجموعه هلال احمر مرزبندی سیاســی، جغرافیایی، قومی و 

مذهبی ندارد و این  مجموعه به گســتردگی آنچه مردم می نامیم، در خدمت همه 
مردم است.

آیت الله رئیســی تصریح کرد: اراده شما ستودنی اســت؛ خانمی که با کودک در 
آغوش خود در این  جلســه شــرکت کرده، گویا می خواهد بــه فرزندش آموزش 
دهد که  کمک کردن به مردم سن وســال نمی شناســد. کمک به دیگران در متن 
آموزه های دینی و ملی ما قرار دارد. تاریخچه صلیب ســرخ مفصل است، ولی این 
دگرخواهــی در پرتو خداخواهی در متن آموزه های دینی و ســیره نبوی و علوی 
 و فاطمی و حســنی و حســینی و همه امامان است که در فرهنگ ایران زمین هم 

وجود دارد.
وی از حضــور امدادگران هلال احمر در میــدان مبارزه با کرونا و خلق صحنه های 
زیبا و ماندگار از امدادرســانی به بندگان خدا به عنوان یکی از جلوه های ارزشمند 
مشــارکت مردمی و سرمایه اجتماعی یاد کرد و گفت: تلاش هلال احمر در دوران 
کرونا و عرصه های مختلف بر کسی پوشیده نیست و باید برای کارآمدسازی هرچه 
 بیشتر این  مجموعه با استفاده از تجربیات گذشته و فناوری های نوین تلاش شود 

و هوشمندسازی و توسعه ناوگان هوایی و زمینی آن جزو برنامه های اصلی باشد.
رئیس جمهور حفظ آمادگی را از وظایف مهم امدادگران هلال احمر دانست و گفت: 
ســازمان هلال احمر مانند یک لشــکر آماده، دارای امکانات و با نیروهای انسانی 
گسترده است؛ زیرا اولین  مجموعه ای است که در صحنه  حوادث و بحران ها حضور 
پیدا می کند و برخورداری از آمادگی کامل به ویژه در تأمین اقلام دارویی موردنیاز 

در شرایط تحریمی از اهمیت بسیار بالایی برخوردار است.
آیت الله رئیســی آموزش عمومی در مدارس برای افزایش آمادگی در برابر حوادث 
و بلایا را از نکات مهم برشــمرد و با بیان اینکه باید نگاه علمی به کار امدادرسانی 
داشــت، تصریح کرد: کار علمی و دانش بنیان می تواند بر کارآمدی این ســازمان 
بیفزاید. وی همچنین با اشــاره به نقش مؤثر نیروهای مســلح در امدادرســانی 
خاطرنشــان کرد که همیاری و همکاری همه دســتگاه ها به ویژه نیروهای مسلح 
که همیشــه حضور امیدبخش داشته اند، می تواند در افزایش کارآمدی هلال احمر 
مؤثر باشــد. رئیس جمهور در بخش دیگری از سخنانش رفع نیازهای هلال احمر 
را از اولویت های دولت ســیزدهم برشــمرد و گفت: همواره نکته ای که به سازمان 

برنامــه و بودجه گفته ام، این بوده که هلال احمــر در تخصیص بودجه و اعتبارات 
 در اولویــت قــرار گیــرد و باید به رفــع نیازهای این ســازمان توجــه و اهتمام 

ویژه داشت.
آیت الله رئیسی با اشــاره به بیمه امدادگران در سال ۱4۰۱ عنوان کرد: کاری که 
نسبت به بیمه امدادگران در سال ۱4۰۱ انجام شد، اقدام خوب و قابل تقدیری بود؛ 
باید امنیت شغلی خدمتگزاران مردم ارتقا یابد و در سال جاری تلاش های بیشتری 

در این زمینه انجام خواهد شد.
وی گفت: حضور هلال احمر در ترکیه و سوریه نشان می دهد هرجا که لازم باشد، 
اعضای این جمعیت برای امداد و نجات حضور پیدا می کند. به همان میزانی که در 

سوریه، ترکیه و شهرهای ایران کمک کردید، جلوه های زیبایی خلق شد.
رئیس جمهور، کمک رســانه ها به مجموعه امداد و نجات را نیز از موضوعات حائز 
اهمیت دانســت و گفت: کمک رسانه ها به ویژه رسانه ملی به مجموعه هلال احمر 
در افزایــش روحیه و کارآمدی این مجموعه نقش مؤثــری دارد و همه صاحبان 
تریبون رسالت فرهنگ سازی و گفتمان سازی را برعهده دارند؛ چراکه تبیین دقیق 
و به موقع باعث می شــود شاهد کاهش تلفات انســانی و آسیب به اموال مردم در 

حوادث طبیعی باشیم.
آیت الله رئیسی در بخش پایانی سخنانش از خدمات ارزشمند امدادگران و داوطلبان 
و همه کسانی که در سازمان هلال احمر در سراسر کشور همکاری می کنند، تشکر 
و اظهار امیدواری کرد در همگرایی تفکر و اندیشــه امدادگران و کمک و مســاعد 
دولت بتوان گام های بلندی در جهت منســجم تر و کارآمدترشــدن سازمان امداد 
و نجات هلال احمر که همواره منشــأ خدماتی ارزنده به کشور و مردم بوده است، 
برداشــت. وی حضور خود در جمع نیروهای امدادگر و داوطلبان هلال احمر برای 
تجلیــل از خدمات آنها را نمــادی از توجه و اهتمام دولت به زحمات و تلاش های 
این مجموعه دانست و گفت: پاسداشت خدمات گران مایه و ارزشمند هلال احمر به 
مردم در کلام نمی گنجد و کسانی که در این عرصه خدمت  می کنند، نزد خداوند 

اجر و پاداش دارند.

رئیس ســازمان انرژی اتمی نقش این سازمان را در هدایت شرکت های دانش بنیان 
در صنعت هســته ای نقشی راهبردی دانســت، گفت: این سازمان مکلف به تولید 

۱۰هزار مگاوات برق است.
به گزارش ایرنا، محمد اســلامی روز دوشــنبه در حاشــیه مراســم رونمایی از دو 
محصول فناورانه در صنعت هسته ای کشور گفت: نکته ای که برای ما حائز اهمیت 
است، اینکه بتوانیم در بستر زندگی مردم و فعالیت های علمی و پژوهشی، فناوری 

هسته ای را با یک سری اقدامات متفاوت تسهیل و تصویب کنیم.
وی با اشــاره به فعالیت مرکز نوآوری هســته ای برای ارتباط مؤثر با شرکت های 
دانش بنیان افــزود: ورود شــرکت های دانش بنیان را که می توانــد همکار صنایع 
هسته ای باشند را از طریق این مرکز تسهیل و سازوکاری را فراهم کردیم تا بتوانند 

نتایج تحقیقات خود را به سامانه تبدیل و به جامعه عرضه کنند.
معاون رئیس جمهور با بیان اینکه سامانه های اندازه گیری و تشخیصی بخش مهمی 
از صنعت هسته ای است و در همه رشته ها کاربرد دارد، اظهار داشت: در گام نخست 

توانستیم آنهایی را که در صنایع گوناگون تحریم شده بود، احیا کنیم و در گام دوم 
توانستیم در یک حرکت خلاقانه و نوآورانه این ها را ارتقا بدهیم و جایگزین کنیم تا 

صنعت کشور بتوانند از این فرصت استفاده کنند.
اسلامی در ادامه یادآور شد: تا امروز بالغ بر ۱4۰ صنعت کشور مثل فولاد، پالایشگاه 

و پتروشیمی از فناوری هسته ای استفاده می کنند.
رئیس ســازمان انــرژی اتمی ایران دربــاره دو محصول فناورانه که روز دوشــنبه 
رونمایی شــد، توضیح داد که این موارد در حوزه آزمایشــگاهی برای اندازه گیری 
جریان الکترونی اســتفاده می شود که ما به شدت به آن نیاز داشتیم و شرکت های 
دانش بنیان که این فناوری به آنها منتقل شده است، می توانند آن را گسترش دهند.

وی درمورد سرمایه گذاری خارجی و صادرات این محصولات گفت: همه محصولاتی 
که در ســازمان تولید می شــود، اقلامی اســت که قابلیت صادرات دارد؛ چراکه بر 
اساس استاندارهای روز و تأکیدات آژانس طراحی و ساخته می شود، بنابراین قابلیت 

صادرات دارد.

معاون رئیس جمهور اظهار داشت: در بحث سرمایه گذاری خارجی در قانون بودجه 
ســاخت نیروگاه های اتمی با ســرمایه گذاری داخلی و خارجی پیش بینی شــده و 
 بــا توجه به مطالعاتی که تا به امروز انجام شــده، پیگیری هــا و مذاکراتی صورت 

گرفته است.
اســلامی ابراز امیدواری کرد که با الگوهای تأمین مالی و نیز حل وفصل مواردی که 

مربوط به خرید برق هسته ای است، رایزنی هایی در این زمینه انجام شود.
به گزارش ایرنا، روز دوشــنبه دو ســامانه »تشــخیص باریکه تفنگ جریان بالا« و 
»اندازه گیری الکترومغناطیسی تیوب های شتاب دهی فرکانس رادیویی« که به همت 
دانشمندان کشورمان ساخته شده است، با حضور رئیس سازمان انرژی اتمی ایران 

رونمایی شد.

وزیر دفاع و پشتیبانی نیروهای مسلح جمهوری اسلامی ایران گفت: این وزارتخانه 
در کنار ســایر بخش های اقتصــادی و عمرانی، از آمادگــی لازم در راه اندازی، 
 ســاخت و تجهیز نیروهای مسلح ســوریه به پیشــرفته ترین تسلیحات دفاعی 

برخوردار است.
به گزارش ایرنا، امیر ســرتیپ آشــتیانی وزیر دفاع و پشتیبانی نیروهای مسلح 
در دیدار با »ســپهبد علی عباس« وزیر دفاع جمهوری عربی ســوریه، با اشــاره 
بــه حمایت های نیروهــای مســلح و وزارت دفاع جمهوری اســلامی ایران در 
جنگ تمام عیار ســوریه با داعش و همچنین تلاش دیپلماسی دفاعی جمهوری 
اسلامی ایران در نشســت چهارجانبه مسکو با هدف ایجاد امنیت و ثبات پایدار 
 افزود: اکنون دوران بازســازی و رونق کشــور ســوریه در عرصه های مختلف فرا 

رسیده است. 

وی با بیان اینکه تکیه بر قدرت بومی و درون زا از مهم ترین مؤلفه های اقتدار هر 
کشوری است، خاطرنشان کرد: وزارت دفاع ایران با همین رویکرد در عرصه های 
مختلف زمینی، دریایی، هوایی، هوافضا، الکترونیک و... به قدرت مولد دست یافته 
است و به دور از وابستگی و اثر تحریم ها در صنایع دفاعی، توانسته است در میدان 
عمل و مبارزه با تروریسم و حمایت از ملت های مظلوم نقش عملیاتی خود را به 

منصه ظهور برساند.
امیر سرتیپ آشتیانی در همین زمینه افزود: جمهوری اسلامی ایران برای ایجاد 
زیرســاخت های دفاعی و چندجانبه و تقویت بنیه تســلیحاتی جمهوری عربی 
سوریه آماده همکاری با این کشور در زمینه ساخت کارخانه و راه اندازی خطوط 

تولید محصولات راهبردی دفاعی در راستای افزایش امنیت مردم سوریه است.
وزیر دفاع جمهوری عربی ســوریه نیز در این دیدار با بیان اینکه امنیت و ثبات 

ســوریه با حمایت برادران و دوستان واقعی ایران، برای سوریه رقم خورده است، 
گفت: تقویت بنیه دفاعی ســوریه، این کشور را به عنوان یکی از حلقه های محور 

مقاومت برای مبارزه با تروریسم آماده تر خواهد کرد.
ســپهبد علی عباس با قدردانی از حمایت های وزارت دفاع جمهوری اســلامی 
ایران در بخش دیپلماسی دفاعی گفت: دشمنان برای خدشه واردکردن به روابط 
برادرانه و دوستانه سوریه و ایران از هیچ تلاشی فروگذار نمی کنند؛ اما روابط دو 
کشــور ایران و سوریه هر روز نســبت به قبل گسترده تر و عمیق تر و در راستای 

تقویت امنیت و ثبات در منطقه ادامه دارد.

عضو کمیســیون بهداشــت مجلس با انتقاد از اینکه با کمبود داروهای معمولی و 
آنتی بیوتیکی که بیش از ۵۰ ســال است در کشور تولید می شوند، مواجه هستیم، 
گفت: این مشکل به ضعف مدیریت و عدم هماهنگی بین دستگاه های مختلف دولتی 
بازمی گردد و به طور قطع اگر هماهنگی لازم میان آنها وجود داشت، مشکلات حوزه 

دارو تا حدود زیادی برطرف و قیمت دارو هم خودبه خود کنترل می شد.
محمدعلــی محســنی بندپی در گفت وگو بــا خانه ملت، دربــاره بی تدبیری های 
صورت گرفتــه در حــوزه دارو، گفت: مســائلی مانند کمبود منابــع، عدم تحقق 
درآمدهای نفتی و تحریم در کمبود و نبود دارو مؤثراســت، اما علت اصلی ســوء و 

ضعف مدیریت است. 
وی با بیان اینکه برای تأمین داروی موردنیاز کشــور یا باید به طور کامل به واردات 
توجه کــرد یا تولید داخل و تلفیقی از این دو مــورد را موردتوجه قرار داد، افزود: 
عــدم هماهنگی بین دســتگاه های اجرایی از جمله بانک مرکــزی، وزارتخانه های 
بهداشــت و درمان، تعاون، کار و رفاه اجتماعی و صمت و سازمان برنامه و بودجه و 
تولیدکنندگان داخلی که به نوعی در تولید یا واردات دارو نقش دارند، باعث شــده 

با کمبود، نبود، گرانی و قاچاق دارو مواجه شویم و دود این ناهماهنگی ها به چشم 
مردم می رود.

نماینده مردم نوشــهر، چالوس و کلاردشــت در مجلس یازدهم با یادآوری اینکه 
توانمندی های خوبی در کشــور برای تولید دارو وجود دارد، ادامه داد: بر اســاس 
اظهارات مسئولان مربوطه ۹۰ درصد داروها در کشور تولید می شوند و جای تعجب 
اســت که با این ظرفیت بالای کشور با کمبود و گرانی دارو مواجه شویم؛ بر اساس 
برخی گزارشــات، ۳ درصد داروهای ما وارداتی است و بر این اساس تنها ۳ درصد 
از بیمارانی که از بیماری های خاص رنج می برند، باید با مشــکل کمبود دارو مواجه 
شــوند و ۹۰ تا ۹7 درصد بیماران نباید مشــکل کمبود دارو داشته باشند. هرچند 
در حال حاضر تنها با گرانی دارو مواجه نیستیم؛ بلکه بحث کمبود دارو هم یکی از 

مشکلات جدی کشور است.
محسنی بندپی با انتقاد از اینکه با کمبود داروهای معمولی و آنتی بیوتیکی که بیش 
از ۵۰ سال است در کشور تولید می شوند، مواجه هستیم، تصریح کرد: این مشکل 
به ضعف مدیریت و عدم هماهنگی بین دســتگاه های مختلف دولتی بازمی گردد و 

به طور قطع اگر هماهنگی لازم میان آنها وجود داشت، مشکلات حوزه دارو تا حدود 
زیادی برطرف و قیمت دارو هم خودبه خود کنترل می شد.

سخنگوی فراکسیون مستقلین مجلس با یادآوری اینکه کمیسیون بهداشت مجلس 
تلاش ها و اقدامات زیادی را برای رفع مشــکلات حوزه سلامت و دارو داشته است، 
گفت: مجلس تلاش مناســبی را درمورد بحــث وصول یک درصد مالیات بر ارزش 
افزوده و ســهم ۱۰درصدی حوزه ســلامت از هدفمندی و همچنین اجرای طرح 
دارویار داشــته و اعضای کمسیون بهداشت هم بارها هشــدارهای لازم را درمورد 
وضعیت بحرانی دارو داده اند، اما متأســفانه به این هشدارها توجه نشد و بی توجهی 
نســبت به این هشــدارها به گونه ای بود که در ســال جاری برای طرح دارویار 6۹ 
همت و ســال گذشته 7۳ همت پیش بینی شده بود، در حالی که در حال حاضر با 

چالش های زیادی در حوزه سلامت کشور روبه رو هستیم.
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